

卫理公会以萨迦守望者 27/10-2/11/2022

十月第五个星期的祷告事项

一、 家庭

1. 为着单亲（丧偶）家庭祷告）

- a. 愿上帝带领单亲的母亲或父亲有智慧的分配时间在家庭与事业，不因为工作而忽略家庭的教育。
- b. 为着孩子祷告，愿上帝带领他们明白和体恤父亲或母亲劳苦。虽然，在成长过程中缺乏父爱或母爱。但，因为基督的爱弥补一切。

2. 为着单亲（离婚）的家庭祷告

- a. 为着离婚夫妻有智慧处理之间关系，而减低对孩子的伤害。
- b. 祈求上帝的爱浇灌他们的内心，医治他们因为父母的关系所受的伤害。同时，也为着他们有正确婚姻观祷告。

二、 教会

1. 为着原住民短宣十二月 12 日至 16 日祷告，愿上帝带领各短宣对所需要一切。更愿圣灵带领掌权在每一个长屋，使长屋每一个居民都经历神，就犹如初期教会。

2. 为着古晋东教区晋连路客家福音事工祷告，愿上帝引导掌权在这块土地上，圣灵充满当中，使他们经历到上帝的爱。并愿意接受这一份的爱。也特别在今年十二月 21 日到 25 日晋连路宣教祷告，在当中将会进行儿童假期班和少年生活营。愿圣灵感动父母祝福孩子参与当中。

三、 国家

十五届全国大选祷告：

1. 选举过程：

- a) 为着选举委有智慧处理有关于外州选票，以致能够提高投票率。
- b) 愿上帝引导选举委员会晓得如何提升整个投票过程中的谨慎，以致这个选举能够在严谨和公正中进行。

2. 选民祷告

- a) 首投族：祈求圣灵此时此刻引导他们，在这个时候晓得如何关心和明白政治的局势，以致他们在投票时，晓得如何做出正确的选择。
- b) 祈求上帝掌权者在每一个选民心中，使他们晓得如何做出明确的选择，选出合神心意的代表。

四、 世界

1. 饥荒：全球粮食危急扩大，饥饿人口将会持续增加。愿上帝赐给各国领袖有智慧处理。

2. 天灾：为着各国水灾后重建工作祷告，愿上帝预备灾民所需要一切。

3. 经济：国际货币基金组织经济顾问兼研究部主任皮埃尔-奥利维耶·古兰沙（Pierre-Olivier Gourinchas）表示，造成全球经济难题的原因有三个：俄罗斯入侵乌克兰、通胀压力持续并加大和中国经济增长放缓。祈求上帝赐给各国领袖有智慧晓得如何因对，使人民得福。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 27/10-2/11/2022

Prayer items 5th week of October

I. Family

1. Pray for single parent (widower) families

a. Pray for single mothers or fathers to wisely allocate time between family and career, and not neglect their children education because of work.

b. Pray for those children, help them to understand and appreciate the labor of a father or mother.

Although, there may be a lack of one parent, be it fatherly or motherly love in the process of growing up, but the love of Christ makes up for it all.

2. Pray for single parent (divorcee) families

- a. Pray for divorced couples to handle their relationship with their spouse wisely and to reduce the level of potential harm to their children.
- b. Pray for God's love to pour out to these children and to heal their wounds caused by the divorce of their parents. At the same time, pray for them still able to uphold a proper view of marriage.

II. Church

- 1. Pray for the Short-Term Missionaries to longhouses from December 12th to 16th, 2022. Pray that God would provide everything that they need. Ask that the Holy Spirit lead and reign in each longhouse, so that every inhabitant of the longhouse experiences God, just like the Early churches.
- 2. Pray for the Methodist Kuching Eastern District, the Hakka evangelism ministry in Serian. May God guide and reign over this land, overflow with hope and love by the power of the Holy Spirit, and they are willing to accept Jesus Christ. We also commit in particular the very first Serian Mission Camp from December 21st to 25th this year, which will table a children's holiday class and a youth life camp. May the Holy Spirit move parents to bring their children to participate in the ministry.

III. Nation

Prayer for 15th General Election:

- 1. Election process:
 - a) Pray for the Election Commission to have the wisdom to handle out-of-state ballots so that turnout rate could be higher.
 - b) May God guide the Election Committee to exercise caution throughout the voting process so that the entire election process could be conducted in a clean, just and fair manner.
- 2. The Voters
 - a) First-time voters: Pray that the Holy Spirit would guide them at this time, to have a better understanding and alertness towards the present political situation, so that they could cast the right vote.
 - b) Pray that each voter would have a lofty vision and broad mind to cast their sacred vote for a right candidate who love the people and the country.

IV. World

- 1. Famine: The world faces a global hunger crisis of unprecedented proportions and the number of hungry people will continue to increase. Pray for God mercy and wisdom to help leaders of various nations to deal with it.
- 2. Natural disasters: Hundreds of thousands of people have been displaced by storms and floods, pray for reconstruction work in those countries. May God provide what are needed for the affected.
- 3. Economy: Pierre-Olivier Gourinchas, the Economic Counsellor and the Director of Research of the IMF, talked about three major reasons for the global economic woes: Russia's invasion of Ukraine, persistent inflationary pressures increase and China's economic growth slow down. Ask that God grant wisdom to leaders of various nations so that they can act accordingly for the benefits of their people.

Isakhar Pengawal Methodist 27/10-2/11/2022

Doa minggu kelima Oktober

A. Keluarga

- 1. Berdoa untuk keluarga tunggal (balu/duda)
 - a. Semoga Tuhan membimbing ibu atau bapa tunggal agar bijak meluangkan masa antara keluarga dan kerjaya, dan tidak mengabaikan Pendidikan keluarga kerana kerja.
 - b. Berdoa untuk anak-anak agar Tuhan membimbing mereka memahami dan menghargai jerih payah ibu atau bapa. Walaupun kekurangan kasih saya ibu atau bapa dalam pembesaran, tetapi dapat digantikan dengan kasih Kristus.
- 2. Berdoa untuk keluarga yang bercerai

- a. Bagi pasangan yang bercerai, mereka dapat mengendalikan hubungan mereka dengan bijak dan mengurangkan kemudaran kepada anak-anak mereka.
- b. Berdoa agar kasih Tuhan mencurahkan hati mereka dan menyembuhkan mereka kerana menderita atas penceraian ibu bapa. Pada masa yang sama, berdoa agar mereka mempunyai pandangan yang betul tentang perkahwinan

B. Gereja

1. Berdoa untuk misi jangka pendek orang asli dari 12 hingga 16 Disember, semoga Tuhan memberi segala keperluan. Mohon Roh Kudus memimpin dan memerintah di setiap rumah Panjang agar setiap penghuni rumah Panjang dapat mengalami Tuhan sama seperti gereja awal.
2. Berdoa untuk pelayanan penginjilan Hakka oleh Keuskupan Timur Kuching di Jalan Kuching-Serian, semoga Tuhan membimbing orang-orang yang beriman kepada Tuhan di bumi ini agar mereka dapat merasai Kasih Tuhan, dan bersedia menerima kasih-Nya. Berdoa juga untuk Kem Misi di Jalan Kuching-Serian dari 21 hingga 25 Disember tahun ini, akan diadakan kelas percutian kanak-kanak dan kem remaja. Semoga Roh Kudus menggerakkan hati ibu bapa untuk memberkati anak-anak mereka untuk menyertainya.

C. Negara

Doa Pilihan Raya Umum ke-15

1. Proses pengundian

- a) Supaya Suruhanjaya Pilihan Raya mempunyai kebijaksanaan dalam mengendalikan undi luar negeri supaya peratusan keluar mengundi dapat ditingkatkan.
- b) Semoga Tuhan memberi petunjuk kepada Suruhanjaya Pilihan Raya supaya lebih berhati-hati sepanjang proses pengundian berlangsung agar pilihan raya ini dapat dijalankan dengan ketat dan adil.

2. Doa untuk Pengundi

- a) Pengundi awal: berdoa agar Roh Kudus membimbing mereka supaya pada masa ini mereka mengetahui cara mengambil berat dan memahami situasi politik kini, mereka boleh membuat pilihan yang tepat semasa mereka mengundi.
- b) Berdoa agar kuasa Tuhan akan berada dalam hati setiap pengundi supaya mereka boleh membuat pilihan yang tepat dan memilih wakil yang dikehendaki Tuhan.

D. Dunia

1. Kebutuhan: Krisis makanan global semakin serius dan bilangan orang yang kelaparan akan semakin meningkat. Semoga Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada para pemimpin negara untuk menghadapinya.
2. Bencana alam: berdoa agar kerja-kerja pembinaan semula negara-negara selepas banjir. Semoga Tuhan menyediakan segala yang diperlukan oleh mangsa bencana.
3. Ekonomi: Pierre-Olivier Gourinchas, Penasihat Ekonomi dan Pengarah Penyelidikan IMF berkata terdapat tiga sebab yang menyebabkan masalah ekonomi global ialah pencerobohan Rusia ke Ukraine, tekanan inflasi yang berterusan dan meningkat serta pertumbuhan ekonomi China yang lambat. Berdoa agar Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada para pemimpin negara mengetahui cara yang harus dilakukan untuk memberkati rakyat.